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A Thuismitheoir/Chaomhnoir, 20/1/14

Ta fadhb taobh amuigh leis an bpdircedil ag amannta airithe I rith an lae. Is
ctis sabhailteachta € i1 ndairire. Bionn fadhb ann:

(1) ar maidin roimh a 9 a chlog. Uaireanta, ni bhionn na muinteoiri
agus cuid eile den thoireann scoile in ann tiomaint isteach go
carrchlos na scoile

(2) aga 1:401.n (am dul abhaile na Naionain). Bionn tuismitheoiri ag
paircedil direach taobh amuigh de suiomh na scoile. Ni cheadaitear
d’éinne pdircedil in aon dit tar éis an casadh ar chle.

(3) Ona 2:25i.n ar aghaidh roimh am dul abhaile na bpaisti 6na
hardranganna.

Ta na céin leagtha amach ag bun ar dheis chun cosan a sholathar do na

paisti ar mhaithe lena sabhailteachta. T4 na c6in ann ar chl¢ freisin chun

cosc a chur ar na carranna tiomdint n6 paircedil ansin.

Caithfear na suiomhanna pairceala atd direach os comhair na scoile a

choinnedail saor ionas gur féidir leis na busanna leas a bhaint astu.

Caithfear iad a choinneadil saor freisin ar mhaithe sdbhailteacht na bpaisti

atd ag teacht amach trid geatai na scoile

Dear Parent/Guardian,

There is currently a problem with parking outside the school premises. It is
in fact a safety issue. It is particularly concerning at the following times:

(1) In the morning before school begins. The teachers and other
members of the school team are experiencing difficulties and delays
trying to access the school.

(2) From 1:30pm — 200p.m. There is an issue here when the parents are
collecting the children (junior/senior infants) from the school. It is
not permitted to park outside the school on any side of the road after
the left hand turn as you approach the end of the road



(3) From 2:25pm — 3:00pm. The marked parking spaces situated
directly outside the school gates are for the buses only. No other
vehicle is permitted to park here.

There are cones laid out at certain points on the road. The cones at the
bottom (temporary cul-de-sac) are laid out to provide a temporary walkway
for the children to cross safely to the other side of the road. This is to ensure
the safety and protection of the children. I recognize that it can be an
inconvenience and that there is a significant volume of traffic all at once.
However, the safety and protection of the children has to be given priority
here. So, I am appealing to all to make an effort ,

Is mise le meas,

Liam Breathnach (Priomhoide)



